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Z APISNIK

13. redne seje obcinskega sveta Obcine Mirna, ki je bila v cetrtek, 17.12. 2020 ob 17.00 uri in je potekala preko videokon- 
ference.

Prisotne clanice in clani obcinskega sveta Obcine Mirna: Irena Dim, Anton Mirt, Milan Skufca, Zoran Remic, Ales Staric, Blanka 
Rust, Tomaz Zorc, Anton Kasic se je pridruzil ob 17.10.

Odsotni: Matjaz Ozek (prenehanje mandata)

Ostali prisotni:
Dusan Skerbis, zupan Obcine Mirna
OU: Tanja Sinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, mag. Valerija Jarm, Lea Bucinel, Davorin Fink, Elvira Zagar 
Komunale Trebnje d.o.o. - direktor Franci Starbek, Janez Zaletel;
GOPd.o.o.-Ralf Pancur

Sejo je vodil zupan Dusan Skerbis, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 clanov in clanic obcinskega sveta in da je obcinski svet 
sklepcen. Zupan je najprej podal na glasovanjem dopolnjen (doda se tocka 22, zadnja se prestevilci na tocko 23) Dnevni red, ki je 
bil poslan z vabilom:

DNEVNI RED

1. Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 17.11.2020
2. Predlog letnega nacrta ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 2021
3. Predlog Odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2021 - 2. obravnava
4. Predlog Odloka o nacinu opravljanja gospodarske javne sluzbe zavetisca za zapuscenezivali na obmocju Obcine 

Mirna -1. obravnava
5. Predlog Sklepa o financiranju politicnih strank v Obcini Mirna v letu 2021
6. Pooblastilo zupanu za sprejem investicijske dokumentacije v letu 2021
7. Predlog Sklepa za zacetek postopka za sprejem novega Statuta Obcine Mirna
8. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe oskrbe s pitno vodo na obmocju Obcine 

Mirna
9. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe odvajanja komunalne in padavinske vode 

na obmocju Obcine Mirna
10. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe ravnanja z odpadki na obmocju Obcine 

Mirna
11. Predlog Programa odvajanja in ciscenja odpadnih voda za obdobje 2021-2024
12. Porocilo o izvajanju javne sluzbe pogrebne in pokopaliske dejavnosti v Obcini Mirna v letih 2018 in 2019 - sez- 

nanitev
13. Predlog letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Obcini Mirna za leto 2021
14. Predlog letnega programa sporta v Obcini Mirna za leto 2021
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15. Predlog letnega programa kulture v Obcini Mirna za leto 2021
16. Predlog letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Obcini Mirna za leto 2021
17. Predlog letnega nacrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrecami v Obcini Mirna za leto 2021
18. Porocilo o izvajanju gospodarske javne sluzbe ciscenja odpadnih vod za CCN Mirna za leto 2019 - seznanitev
19. Seznanitev s sprejetimi sklepi o sprejemu investicijske dokumentacije
20. Seznanitev z zapisniki sej Sveta ustanoviteljic javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Obcina Mirna (KPG, CIK,

ZD)
21. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles obcinskega sveta (ODD, OOP, OG, SPK, OPLS)
22. Predlog kandidatne liste za clane Razvojnega sveta regije Jugovzhodna Slovenija za mandatno obdobje 2021- 

2027.
23. Vprasanja in pobude clanic in clanov obcinskega sveta

GLASOVANJE: od 7 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.

Kltocki:
Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 17.11.2020

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Potrdi se zapisnik 12. redne seje obcinskega sveta Obcine Mirna z dne 17.11.2020.

GLASOVANJE: od 7 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.

OP: Seji se je ob 17.10 pridruzil Anton Kasic.

K 2. tocki:
Predlog letnega nacrta ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 2021
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Sinkovec (direktorica Obcinske uprave Obcine Mirna).

Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in clanom Obcinskega sveta Obcine Mirna (v nadevanju OS OM) predlagal sprejem predlaganega sklepa.
Predsednica Odbora za proracun in lokalno samoupravo (v nadaljevanju OPLS) Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala na 
pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagala sprejem predlaganega sklepa.
Predsednik Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK) Zoran Remic je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in clanom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa.

RAZPRAVE ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
1. Sprejme se letni nacrt ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 2021, po seznamu, ki je sestavni 

del tega sklepa.
2. Obcinski svet Obcine Mirna se seznani z Letnim nacrtom ravnanja s stvarnim premozenjem Obcine Mirna za leto 

2021, ki ga sprejme zupan na podlagi 20. clena Odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2021 (UGSO st. 
 /2020).

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.
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K 3. tocki:
Predlog Odloka o proracunu Obcine Mirna za leto 2021 - 2. obravnava

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Obcinske uprave Tanja Sinkovec. Poudarila je, da je 2. predlog 
proracuna enak 1. predlogu, ker pripomb ni bilo.

Zoran Remic in Milan Skufca sta podala AMANDMAst. 1.
Zoran Remic je obrazlozil, da se s prerazporeditvijo sredstev zagotavlja placilo projekta EKO-UP (prenova TVD Mirna). Ker je 
MGRT prestavil dinamiko crpanja sredstev v leto 2021, zmanjka sredstev. Sredstva se prerazporedijo s sredstvi, ki so namenjeni 
za izgradnjo vrtca, kar pa ne pomeni, da bi se dinamika izgradnje vrtca spremenila, saj se sredstva prerazporejajo samo zacasno. 
Zupan ie dodal, da se dela na vrtcu ze izvajajo (kablovod, trafo postaja,...). Vrtec se vedno ostaja osnovni interes.

Predsednica Odbora za proracun in lokalno samoupravo OPLS Blanka Pust je povzeia razpravo, ki je potekala na pristojnem 
deiovnem telesu. Ker na seji OPLS ni bilo govora o Amandmaju, s katerim se ne strinja, je povedala, da Amandmaja ne bo podprla 
z razlogom, ker se z njim prelaga izgradnja vrtca.

RAZPRAVA:
Zupan je poudaril, da je ta ukrep prerazporejanja sredstev samo zacasen. S tem amandmajem se zagotavlja poplacilo stroskov 
EKO-UP za ze izvedena dela.
Direktorica obcinske uprave Tania Sinkovec je dodala, da se nicesar ne upocasnjuje. Na projektu za izgradnjo vrtca ostaja ista 
vsota denarja.
Blanko Pust moti, da se je hitelo z nakupom objekta, namenjenega vrtcu, sedaj pa objekt stoji, ker se caka na sredstva s strani 
drzave, otroci pa bodo morali v vrtce drugam.
Zupan je povedal, da cakalnih dob za sprejetje otroka v vrtec na Mirni, ni.
Blanka Pust ie dodala, da jo moti, ker so vrtcevski otroci tudi v prostorih, namenjeni ucencem OS Mirna.
Zupan je dodal, da vrtca Obcina Mima brez sofinanciranja s strani drzave ni zmozna zgraditi. V kolikor bi Obcina Mirna sama pricela 
z izgradnjo vrtca bi pomenilo, da se OM odpoveduje sredstvom s strani drzave.
Alesa Starica je zanimalo ali so sredstva s strani zagotovljena ali je to vprasljivo.
Zupan ie odgovoril, da se je Obcina Mirna javila na razpis, ki pa je se v postopku. Noben razpis v naprej ne zagotavlja sredstev. 
Anton Mirt ie vprasal, ce to pomeni, da drzava zavira projekt?
Zupan ie dodal, da je drzava razpisala razpis, ki pa lahko traja vec mesecev.
Blanka Pust ie dodala, da v casu, ko se je objekt kupoval, ni bilo govora o prijavi na razpis.
Zupan ie povedal, da na proracunski postavki za izgradnjo vrtca ostaja 290.000,00 EUR. 40.000,00 EUR se potrebuje za elektrifi- 
kacijo.
Blanka Pust ie dodala, da bi bilo morda bolje, da bi se vrtec delal kot novogradnja.
Zupan ie povedal, da OM nima realnih moznosti za zagotovitev 3-4 mil. EUR. Od MGRT se v letu 2021 zagotovo dobi denar iz 
projekta EKO-UP in ta denar se prerazporedi na postavko za izgradnjo vrtca.
Ales Staric ne razume definicije »dinamika crpanja za TVD«. Zanima ga, ce niso bila sredstva zagotovljena.
Zupan ie odgovoril, da so bila, ampak se jih izplaca v letu 2021.
Blanko Pust ie zanimalo, kdaj se je to spremenilo, ker je bilo predhodno receno, da se sredstva pridobi po opravljenih delih, ki pa 
naj bi bila dokoncana v letu 2020.
Elvira Zaqar ie obrazlozila, da je bil s strani MGRT podan v letu 2019 Sklep o zagotovljenih sredstvih, pogodba, ki bi zagotovila ta 
sredstva, pa je bila na OM poslana sele v juliju 2020. V njej je bilo napisano, da morajo biti vsa dela koncana do 30.9.2020, racuni 
pa placani do 31.12.2020. Ker je nemogoce v dveh mesecih sanirati celoten TVD tudi zaradi postopkovnih nalog, je MGRT pristal 
na dokoncni datum 30.9.2021, ki je mejni, da OM pridobi 88.000,00 EUR.
Blanka Pust je vprasala zakaj se potem sklepa Amandma za 118.000,00 EUR (30.000,00 vec kot bo predvidena pridobitev sred
stev).
Direktorica obcinske uprave Tania Sinkovec ie povedala, da noben projekt ni sofinanciran v celoti, pri vsakem mora OM zagotavljati 
lastni delez (predvidoma v visini cca. 30%).
Ales Staric ie se podal dvom v izbiro izvajaica.

za izbiro izvajaica izveden razpis, na katerega sta se prijavila dva ponudnika z nepopolno izpolnjenimi
pogoji. Razpis se je ponovil in izbran je bil boljsi ponudnik.

Nadalje razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednje
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SKLEPE:
Sprejme se Amandma stevilka 1 z dne 17.12.2020 predlagateljev Zorana Remica in Milana Skufce v predlozeni vsebini.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 1, Nl GLASOVAL: 0.

Sprejme se Odlok o proracunu Obcine Mirna za leto 2021 v predlozeni vsebini v drugi obravnavi skupaj z Amandmajem 
stevilka 1.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 1, Nl GLASOVAL: 0.

Sprejme se Sklep o zadolzitvi za leto 2021.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 1, Nl GLASOVAL: 0.

K 4. tocki
Predlog Odloka o nacinu opravljanja gospodarske javne sluzbe zavetisca za zapuscene zivali na obmocju Obcine Mirna - 
1. obravnava

Lea Bucinel, visja svetovalka za gospodarstvo je obrazlozila predlagano gradivo.

Predsednik Odbor za gospodarstvo (v nadaljevanju OG) Tomaz Zorc, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi enako 

besedilu odloka v prvi obravnavi, Obcinski svet skladno z dolocili prvega odstavka 84. clena Poslovnika Obcinskega sveta 
Obcine Mirna (Uradno glasilo slovenskih obcin st. 24/2011) na isti seji opravi obe obravnavi in Odlok o nacinu opravljanja 
gospodarske javne sluzbe zavetisca za zapuscene zivali na obmocju Obcine Mirna sprejme na isti seji tako, da se prva in 
druga obravnava predloga odloka zdruzita.

Sprejme se Odlok o nacinu opravljanja gospodarske javne sluzbe zavetisca za zapuscene zivali na obmocju 
Obcine Mirna v predlozeni vsebini.

1.

2.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.

K 5. tocki
Predlog Sklepa o financiranju politicnih strank v Obcini Mirna v letu 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Sinkovec (direktorica Obcinske uprave Obcine Mirna).

Predsednica OPLS Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa.
Predsednik SPKZoran Remicje povzel razpravo, kije potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVE ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji
SKLEP:
Sprejme se Sklep o financiranju politicnih strank v Obcini Mirna v letu v predlozenem besedilu.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.
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K 6. tocki
Pooblastilo zupanu za sprejem investicijske dokumentacije v letu 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Sinkovec (direktorica Obcinske uprave Obcine Mima).

Predsednica OPLS Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagala 
sprejem predlaganega sklepa.
Predsednik SPK Zoran Remic je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVE ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mirna pooblasca zupana Dusana Skerbisa za sprejem investicijske dokumentacije skladno 

z dolocili Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na podrocju javnih financ 
(Uradni list RS, st. 60/06, 54/10, 27/16) za investicijske projekte, ki so ali bodo uvrsceni v nacrt razvojnih programov, ki je 
sestavni del veljavnega proracuna Obcine Mirna za leto 2021.

O sprejemu in vsebini investicijske dokumentacije zupan seznani Obcinski svet Obcine Mirna.

1.

2.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 7. tocki
Predlog Sklepa za zacetek postopka za sprejem novega Statuta Obcine Mirna

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Sinkovec (direktorica Obcinske uprave Obcine Mirna).

Predsednik SPK Zoran Remic je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. Dodal je se, da zacetek novega Statuta pozdravlja.

RAZPRAVE ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednje

SKLEPE:
1. Obcinski svet Obcine Mirna na predlog zupana sprejme sklep o zacetku postopka za sprejem novega Statuta
Obcine Mirna.

Statutarno pravna komisija objavi javni poziv za sprejemanje predlogov novega Statuta Obcine Mirna najkasneje 
v roku enega meseca od sprejema sklepa stevilka 1 z rokom za posredovanje predlogov: en mesec od objave javnega 
poziva.

2.

3. Statutarno pravna komisija pripravi predlog za prvo obravnavo novega Statuta Obcine Mirna in ga predlaga ob- 
cinskemu svetu Mirna v obravnavo v roku petih mesecev od sprejema sklepa stevilka 1.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 8. tocki
Predlog Elaborate o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe oskrbe s pitno vodo na obmocju Obcine Mirna.

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. Franci Starbek.
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Predsednik OOP Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVE ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mima potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe oskrbe s pitno vodo na 
obmocju Obcine Mima.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 9. tocki
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe odvajanja komunalne in padavinske vode na obmocju 
Obcine Mima

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. Franc! Starbek.

Predsednik OOP Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVA:
Alesa Starica je zanimalo kaj je razlog za dvig cene storitve?
Direktor Komunale Trebnje d.o.o. Franci Starbek ie povedal, da so se zaposlenim zvisale place. 
Blanka Pust ie vprasala kako si lahko kljub epidemiji v letu 2020 dovolijo zvisanje plac.
Zupan ie povedal, da si delavci Komunale zasluzijo povisanje plac kljub epidemiji.

Nadalje razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mima potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe odvajanja odpadnih voda 
na obmocju Obcine Mima.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 10. tocki
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe ravnanja z odpadki na obmocju Obcine Mirna

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. Franci Starbek.

Predsednik OOP Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVA:
Ales Staric ie pripomnil, da se mesani odpadki odvazajo preredko glede na organske in embalazo.
Direktor Komunale Trebnje d.o.o. Franci Starbek je pojasnil, da se mesani odpadki odvazajo na tri tedne, organski vsak petek, 
embalaza pa na dvakrat mesecno.

Nadalje razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mima potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluzbe ravnanja z odpadki na 
obmocju Obcine Mirna.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.
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K11. tocki
Predlog Programs odvajanja in ciscenja odpadnih voda za obdobje 2021-2024

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil predstavnik javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. Janez Zaletel. 
Predsednik OOP Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVA:
Zupan je predlagal v dokumentu tehnicni popravek.

Nadalje razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mirna potrjuje Program odvajanja in ciscenja komunalne odpadne in padavinske vode za obdobje 
2021-2024 na obmocju Obcine Mirna.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 12. tocki
Porocilo o izvajanju javne sluzbe pogrebne in pokopaliske dejavnosti v Obcini Mirna v letih 2018 in 2019 - seznanitev

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Sinkovec (direktorica Obcinske uprave Obcine Mirna).

Predsednik OOP Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mirna se je seznanil s Porocilom o izvajanju javne sluzbe pogrebne in pokopaliske dejavnosti v 
Obcini Mirna v letih 2018 in 2019.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 13. tocki
Predlog letnega programa socialnega in zdravstvenega varstva v Obcini Mirna za leto 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, visja svetovalka za druzbene dejavnosti.

Predsednica Odbora za druzbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD) Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Sprejme se Letni program socialnega in zdravstvenega varstva v obcini Mirna za leto 2021 v predlozeni vsebini. 

Letni program socialnega in zdravstvenega varstva je usklajen s sprejetim proracunom Obcine Mirna za leto 2021 in se 
uskladi z morebitnim rebalansom med proracunskim letom 2021 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim 
Odlokom o proracunu lahko sprejme zupan oziroma obcinski svet.

Visina enkratne denarne pomoci iz sredstev proracuna v letu 2021 oziroma do sprejetja Letnega programa soci
alnega in zdravstvenega varstva v obcini Mirna za leto 2022 znasa 270 EUR.

1.

2.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.
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K14. tocki
Predlog letnega programa sporta v Obcini Mirna za leto 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, visja svetovalka za druzbene dejavnosti.
Predsednica ODD Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Sprejme se Letni program sporta v obcini Mirna za leto 2021 v predlozeni vsebini. Letni program sporta je uskla- 

jen s sprejetim proracunom Obcine Mirna za leto 2021 in se uskladi z morebitnim rebalansom med proracunskim letom 
2021 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proracunu lahko sprejme zupan oziroma obcinski 
svet.

1.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K15. tocki
Predlog letnega programa kulture v Obcini Mirna za leto 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, visja svetovalka za druzbene dejavnosti.

Predsednica ODD Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
1. Sprejme se Letni program kulture v obcini Mirna za leto 2021 v predlozeni vsebini. Letni program kulture je usklajen 

s sprejetim proracunom Obcine Mirna za leto 2021 in se uskladi z morebitnim rebalansom med proracunskim letom 
2021 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proracunu lahko sprejme zupan oziroma 
obcinski svet.

2. Obcinski svet Obcine Mirna na podlagi 68. clena Zakona o uresnicevanju javnega interesa za kulturo ugotavlja javni 
interes za delovanje Javnega Sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti, Ol Trebnje, v obcini Mirna oziroma za 
obcane obcine Mirna ter zagotavlja v proracunu Obcine Mirna za leto 2021 sredstva v okvirni skupni visini 11.500,00 
EUR za bogatitev programov sklada, namenjenim kulturnim drustvom oziroma lokalnemu programu, terza sofinanci- 
ranje strokovne sluzbe za pomoc izvajalcem kulturnih programov in pripravi drugih projektov s podrocja kulture. Dru- 
gega strokovnega delavca na Obmocni izpostavi delno sofinancirajo stiri obcine (Trebnje, Mokronog- Trebelno, Sen- 
trupert in Mirna), delno pa JSKD. Delez obcin za sofinanciranje drugega strokovnega delavca se deli med stiri obcine 
po delitvenem kljucu - stevilo prebivalcev.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0.

K 16. tocki
Predlog letnega programa dejavnosti za otroke in mlade v Obcini Mirna za leto 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila mag. Valerija Jarm, visja svetovalka za druzbene dejavnosti.

Predsednica ODD Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji
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SKLEP:
Sprejme se Letni program dejavnosti z otroke in mlade v obcini Mirna za leto 2021 v predlozeni vsebini. Letni program 
dejavnosti z otroke in mlade je usklajen s sprejetim proracunom Obcine Mirna za leto 2021 in se uskladi z morebitnim 
rebalansom med proracunskim letom 2021 oziroma prerazporeditvami, ki jih skladno z veljavnim Odlokom o proracunu 
lahko sprejme zupan oziroma obcinski svet.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.

K17. tocki
Predlog letnega nacrta varstva pred naravnimi in drugimi nesrecami v Obcini Mirna za leto 2021

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Lea Bucinel, visja svetovalka za gospodarstvo.

Predsednik Odbora za gospodarstvo (v nadaljevanju OG) Tomaz Zorc je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in clanom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa.

RAZPRAVA:
Zoran Remic je spomnil, da se gasilcem zagotovi dodatna sredstva, kar jim je bilo obljubljeno. 
Zupan se je s predlogom strinjal.

Nadalje razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednji

SKLEP:
Obcinski svet Obcine Mirna sprejme »Letni nacrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrecami Obcine Mirna za leto 2021« 
v predlozeni vsebini.

GLASOVANJE: od 8 navzocih clanic in clanov obcinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, Nl GLASOVAL: 0.

K 18. tocki
Porocilo o izvajanju gospodarske javne sluzbe ciscenja odpadnih vod za CCN Mirna za leto 2019 - seznanitev

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Ralf Pancur, predstavnik podjetja GOP d.o.o..

Predsednik OOP Ales Staric je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa.

RAZPRAVA:
Ales Staric ie predstavnika GOP d.o.o. vprasal, v kaksnem odnosu je s Komunalo Trebnje d.o.o. glede tozbe. 
Ralf Pancur mu je odgovoril, da je predmet se v postopku in da se ne sme komentirati.

Nadalje razprave ni bilo, zato je zupan prebral, da se

Je Obcinski svet Obcine Mirna seznanili z letnim porocilom o izvajanju gospodarske javne sluzbe ciscenja odpadnih voda 
na obmocju Obcini Mirna za leto 2019.

K19. tocki
Seznanitev s sprejetimi sklepi o sprejemu investicijske dokumentacije

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Elvira Zagar, strokovna sodelavka za upravne zadeve.

Razprave ni bilo, zato je zupan povedai, da
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Skladno s sklepom stevilka 410-0038/2018-13 z dne 23.01.2019 zupan seznanja Obcinski svet Obcine Mima, da je sprejel 
naslednje investicijske dokumente:

> Dokument identifikacije projekta za uvrstitev v nacrt razvojnih programov Obcine Mima »Gradnja novega vrtca 
- energetska sanacija«, st.: 430-0010/2020 (Sklep stevilka 430-0010/2020 z dne 7. 4. 2020),

> Dokument identifikacije investicijskega projekta »Vrtec Mima - energetska sanacija« - 1. novelacija, st.: 430- 
0010/2020-2 (Sklep stevilka 430-0010/2020-4 z dne 29.10. 2020),

> Investicijski program za »Vrtec Mirna - energetska sanacija«, st.: 430-0010/2020-3 (Sklep stevilka 430-0010/2020- 
5 z dne 29.10.2020).

K 20. tocki
Seznanitev z zapisniki sej Sveta ustanoviteljic javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Obcina Mirna (KPG, CIK, ZD)

Zupan je prisotne seznanil z zapisniki naslednjih sej Sveta ustanoviteljic javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Obcina Mirna:
> 13. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Center za izobrazevanje in kulturo Trebnje
> 13. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda Knjiznica Pavla Golie Trebnje
> 12. seje Sveta ustanoviteljic javnega zavoda SZdravstveni dom Trebnje

Pripomb ni bilo, zato je zupan Dusan Skerbis nadaljeval z vodenjem seje.

K 21. tocki
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles obcinskega sveta (ODD, OOP, OG, SPK, OPLS)
Zupan je prisotne seznanil z zapisniki:

> 11. seje Odbora za druzbene dejavnosti, ki je bila dne 30.11.2020
> 7. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 01.12.2020
> 7. seje Odbora za gospodarstvo, ki je bila dne 02.12.2020
> 10. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 02.12.2020
> 6. seje Odbora za proracun in lokalno samoupravo, ki je bila dne 03.12.2020
> 7. seje Komisije za mandatna vprasanja, volitve in imenovanje, ki je bila dne 14.12.2 

Pripomb ni bilo, zato je zupan Dusan Skerbis nadaljeval z vodenjem seje.

K 22. tocki
Predlog kandidatne liste za clane Razvojnega sveta regije Jugovzhodna Slovenija za mandatno obdobje 2021-2027.

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil zupan Dusan Skerbis.

Predsednik Komisije za mandatna vprasanja, volitve in imenovanja Milan Skufca je povzel razpravo povzel razpravo, ki je potekala 
na pristojnem delovnem telesu in clanom OS OM predlagal sprejem predlaganih sklepov.

Razprave ni bilo, zato je zupan predlagal, da se sprejme naslednje

SKLEPE:
1. Obcinski svet Obcine Mirna se je seznanil z izidom glasovanjem o kandidatni listi za clane Razvojnega sveta 

regije Jugovzhodna Slovenija, ki jo je s sklepom st. 3/35 z dne 08.12.2020 potrdil Svet regije Jugovzhodna Slo
venija na 35. korespondencni seji.

2. Izvede se glasovanje o kandidatni listi za Razvojni svet regije JV Slovenija za mandatno obdobje 2021-2027 na 
13. redni seji obcinskega sveta Obcine Mirna.

3. Na podlagi 48. clena Poslovnika obcinskega sveta Obcine Mirna (Uradno glasilo slovenskih obcin st. 24/11,53/15) 
Obcinski svet Obcine Mirna za izvedbo volitev za clane Razvojnega sveta regije Jugovzhodna Slovenija driav- 
nega sveta imenuje komisijo v naslednji sestavi:

o Milan Skufca, predsednik
o Zoran Remic, clan
o Tanja Sinkovec, clanica.
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Obcinski svet Obcine Mirna potrjuje zapisnik o glasovanju o kandidatni listi za clane Razvojnega sveta regije 
Jugovzhodna Slovenija za mandatno obdobje 2021-2027.

Obcinski svet Obcine Mirna glasuje ZA kandidatno listo za clane Razvojnega sveta regije Jugovzhodna Slovenija 
za mandatno obdobje 2021-2027.

K 23. tocki
Vprasanja in pobude clanic in clanov obcinskega sveta

1. Clani OS so zastavili naslednja ustna vprasanja:

Ales Staric:
Kdaj bo saniran most v Zabrdju?
Kdaj bo tudi v Zabrdju izvedena opticna kabelska kanalizacija?

Odqovoril ie zupan:
Za most v Zabrdju je v teku priprava projektne dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja ter potrebni odkupi zemljisc. 
Zaradi veckrat izpostavljenih postopkov v preteklosti naselji Mirna in Zabrdje nista bili vkljuceni v projekt GOSO, zato je izvedba 
optike pogojena s trznim interesom. Predlagal je, da obcina naslovi pobudo za izvedbo optike v Zabrdju, prebivalci pa naj pobudo 
podkrepijo z zbranimi podpisi in jo naslovijo na Telekom d.d. oz. GVO d.o.o.

Blanka Pust:
V kaksni fazi je izvedba naravnega kopalisca?
Katera dela se izvajajo na obmocju bivsega Bartoga?

Odqovoril je zupan:
Naravno kopalisce je v fazi projektiranja, zemljiskoknjizno stanje je usklajeno s stanjem v naravi v smislu poteka potoka Vejar.
Na obmocju bivsega Bartoga se izvaja elektrifikacija obmocja (kabelski vodi, postavitev nove trafo postaje, ki jo bodo skupaj izvedli 
investitorji na predmetnem obmocju in Elektro Celje d.d.).

Milan Skufca:
- Kako tecejo volilni postopki v VE 2?

Odqovorila ie Tania Sinkovec:
V skladu z rokovnikom volilnih opravil so opravila naslednja:

- do 15.12.2020 GURS uskladil obmocja volisc
- do 21.12.2020 MNZ sestavi volilni imenik in ga poslje UE Trebnje v pregled
- do 14.01.2021 organizatorji volilne kampanje oprejo poseben transakcijski racun za namen volilne kampanje
- do 29.01.2021 do 19. ure:

• volivci lahko na UE Trebnje podpisejo obrazce podpore kandidatu
• vlaganje kandidatur pri OVK.

2. Clani OS so podali naslednja pobude:

Irena Dim: ie podala pobudo za izvedbo elektricne napeljave v kapeli Lansprez.

Odqovoril ie zupan:
Kapela, ki je v lasti Obcine Mirna je opremljena z elektricno napeljavo, ostali objekti na posestvu Lansprez pa so v lasti RS. Na 
kratko je predstavil projekt revitalizacije posestva Lansprez 
Odqovor Elvira: clani projektne skupine, vsebina projekta
V mesecu novembru 2020 je bil ustanovljen projektni svet za pripravo programa revitalizacije Lanspreza, kamor so vkljuceni pred- 
stavniki Obcin Trebnje in Mirna, Visoka sola za upravljanje podezelja GRM Novo mesto, krajinski arhitekti in projektanti, Zavod za 
prestajanje kazni zapora Dob, Javni gospodarski zavod Rinka, Institut za nutricionistko, Cebelarska zveze Slovenije ter Cebelarsko
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drustvo Trebnje. Namen je priprava skupnega programa revitalizacije posesti, s katerim bi kandidirali na razpisih za pridobitev EL) 
sredstev.

Tomaz Zorc: je podal pobudo za postavitev AED na Debencu.

Odqovorili so zupan, Tania Sinkovec in Elvira Zaqar:
Namestitev AED na Debencu je del projekta Skupaj za varni jutri, kjer Obcina Mirna sodeluje v projektu sodelovanja petih Lokalnih 
akcijskih skupin. Projekt je bil ze drugic neuspesen pri pridobivanju sredstev, vendar je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano ugodil pritozbi, ki jo je vlozil LAS DBK in vrnilo v ponovno odlocanje prvostopnemu organu - Agenciji RS za kmetijske 
trge in razvoj podezelja. Odlocitev bo znana v zadnjem tednu decembra 2020.

3. Pisnih vprasanj ni bilo.

Seja je bila zakljucena ob 19:45.

ZUPANzapisala:

Lidija Uhan Dusan Skerbis
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